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From: (HC/SC) on behalf of 
(HC/SC) 

Sent: 02 March 2023 15:49
To:  [CWBC]; ;  

(MOH);  ; 
Owen, Rebecca;  

   
   

   
  (HC/SC); 

(HC/SC); (HC/SC);  (HC/SC);  
(HC/SC); (HC/SC); (HC/SC); 
(HC/SC);  (HC/SC);  (HC/SC); (HC/SC); 

 
Cc:   (HC/SC); (HC/SC); 

 (HC/SC)
Subject: Health Canada /  Santé Canada - Virtual Best Brains Exchange / Séance Virtuelle 

d’échanges Meilleurs Cerveaux -  Exploring the Development of a Canadian Breast 
Implant Registry / Envisager la Création d’un Registre Canadien des Implants 
Mammaires

Attachments: BIR BBE ebinder_ENG.pdf; Zoom Tips.pdf; BIR BBE_ebinder_FRA.pdf

Subject: Best Brains Exchange/ Échange Meilleurs Cerveaux: Exploring the Development of a Canadian Breast 
Implant Registry / Envisager la création d’un registre canadien des implants mammaires 
 
(le français suit) 
 
Dear Colleagues,  
 
On behalf of the Best Brains Exchange planning committee, I would like to thank you for accepting our invitation to 
participate in this important meeting on the topic of “Exploring the Development of a Canadian Breast Implant 
Registry”. This event will take place on March 7 from 11:00 am- 4:00 pm EST.  
 
Please find attached the following materials in English and French (where available):  
 

1. Best Brains Exchange Agenda  
2. Best Brains Exchange Objectives Backgrounder  
3. Presenter and Facilitator Biographies 
4. Recommended Readings 
5. Zoom Tips 

 
This discussion will occur over Zoom, at the link provided below.  
 
Join Zoom Meeting 

 
 
Meeting ID: 
Passcode: 
 
Or dial in: 

Canada  
Canada Toll-free 
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Meeting ID:
Passcode: 
 
If you opt to call in, please press to mute or unmute your line.  
 
Simultaneous Interpretation (English/French) will be available during this event. Please ensure you have 
downloaded the latest version of Zoom to access this feature. 
 
REMINDER: Since this event is by invitation only and in-camera, please refrain from sharing the materials with 
others and discussing the event through social media or other mechanisms prior to or during the event.  
 
We are looking forward to an engaging discussion. 
 
Sincerely, 

 
------------- 

Chers collègues, 

Au nom du comité de planification du Programme d’échanges Meilleurs Cerveaux (EMC), je vous remercie d’avoir 
accepté notre invitation à participer à cette importante rencontre sur le thème « Envisager la création d’un registre 
canadien des implants mammaires ». La séance aura lieu le 7 mars de 11 h à 16 h HE.  

Vous trouverez ci-joint les documents suivants en français (dans la mesure du possible) et en anglais : 
 

1. Ordre du jour  
2. Fiche sur les objectifs de la séance  
3. Biographies des présentateurs et de l’animateur  
4. Lectures recommandées 
5. Zoom Instructions 

 
Cette discussion aura lieu sur Zoom, au lien fourni ci-dessous.  
 
Rejoindre la réunion Zoom 
Par vidéo en cliquant sur ce lien : 

 
Numéro de la réunion : 
Mot de passe :
 
Par accès audio uniquement :  

Canada  
Canada (sans frais) 

 
Numéro de la réunion : 
Mot de passe : 
 
Veuillez composer le pour mettre votre ligne sur sourdine ou la réactiver. 
 
Un service d’interprétation simultanée (anglais-français) sera offert durant cette rencontre. Veuillez vous assurer 
d’avoir téléchargé la dernière version de Zoom pour y avoir accès. 
 
Rappel : Comme il s’agit d’une séance à huis clos sur invitation seulement, nous vous demandons de vous abstenir 
de partager les documents avec d’autres personnes et de ne pas en faire mention dans les médias sociaux ou 
ailleurs, que ce soit avant ou pendant la rencontre.  
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Nous sommes impatients de tenir une discussion engageante.  

Cordialement, 
 

 
 

 
Policy Analyst | Analyste des politiques 

 
Strategic Policy Branch | Direction générale de la politique stratégique 
Health Canada | Santé Canada 
 

tel/tél: 
 
I respectfully acknowledge that the land on which I work and live is the traditional territory of the Algonquin 
Anishnaabeg people. / 
Je reconnais avec respect que la terre sur laquelle je travaille et que j'habite est le territoire traditionnel du peuple 
algonquin Anishnaabeg. 
 
 




